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Abstract (en)
[origin: EP0274694B1] 1. A heat exchanger module of fired ceramic material produced from a stack (a, a') of punched and laminated green ceramic
cards, wherein the cards have first cut-outs (1) which, in stacked cards, form through channels (12) and have second cut-outs (2, 4, 7, 8) which are
positioned around the first cut-outs (1) in such a manner that, in stacked cards, the second cut-outs (2, 4, 7, 8) of adjacent cards partially mutually
overlap, channels (13) being formed which extend perpendicular to the through channels (12) and surround the latter.

Abstract (de)
Bei dem Wärmetauschermodul aus gebranntem keramischen Material, der aus einem Stapel gestanzter und laminierter grüner keramischer
Karten hergestellt ist, besteht der Stapel aus mindestens zwei Karten. Die Karten weisen erste Ausnehmungen (1) auf, die bei gestapelten Karten
rohrförmige Kanäle (12) bilden, und zweite Ausnehmungen (2, 4, 7, 8), die um die ersten Ausnehmungen (1) angeordnet sind, und die sich bei
gestapelten Karten mit den zweiten Ausnehmungen (2, 4, 7) benachbarter Karten teilweise überlappen. Dabei bilden sich in Kartenebene liegende
Kanäle(13)aus, die die rohrförmigen Kanäle (12) umgeben.
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